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Sportovní komise Rady Jihočeského kraje 
tajemnice: Petra Schinková, tel. 386 720 458, e-mail: schinkova@kraj-jihocesky.cz 

 

České Budějovice, 26. září 2023 

 

Zápis č. 14/2023 

ze 14. jednání Sportovní komise Rady Jihočeského kraje,  

které se konalo dne 21. září 2023 od 14:00 do 15:15 hod. 

v zasedací místnosti č. dv. 2.082 budovy KÚ I, ul. U Zimního stadionu 2, Č. Budějovice  

 

Přítomni: Bc. Zbyněk Sýkora, MBA – předseda, Ing. Jiří Fencl, Mgr. Miroslav Janovský, MUDr. Jaromír 

Kopřiva, Mgr. Libor Moravec, JUDr. Ladislav Novotný, Bc. Jiří Popelka, Mgr. Radek Sosna, 

Zdeněk Kemény 

Omluveni:   Ing. Karel Macků, Pavel Ounický 

Přizváni:  Mgr. Martin Sláma – vedoucí Oddělení mládeže, tělovýchovy a sportu, OŠMT KÚ JčK 

 Václav Nedorost – manažer mládeže HC Motor České Budějovice 

              
Program jednání: 

1. Akademie HC České Budějovice  

2. Pořadatelství LODM 2024  

3. Návrhy pravidel dotačních programů v oblasti sportu pro rok 2024 

4. Kontrolní činnost vybraných projektů v rámci dotačních titulů z oblasti sportu v roce 2023 

5. Různé 

Jednání zahájil a řídil předseda Z. Sýkora. Přítomno 8, později 9 členů, komise usnášeníschopná. Všichni 
přítomní členové komise souhlasili s navrženým programem.  

Bod 1 – Akademie HC České Budějovice 
V. Nedorost – představil Akademii HC ČB – založena 10.1.1928, 1 seniorský tým, 13 mládežnických týmů (U6 

– U20), 300 dětí, celoroční nábor dětí od 5 let, 35 hokejových a 8 specializovaných trenérů,  všechny týmy 

hrají české nejvyšší soutěže, spolupráce se ZŠ Grünwaldova, VOŠ, SPŠ automobilní a technická v ČB, 

spolupráce s Arpidou a Bazalkou, organizace táborů, výletů, charitativních běhů, vzdělávání rodičů i trenérů, 

motto: „Nejen hokej“. 

 

Po zodpovězení dotazů se přistoupilo k hlasování. 

 
U s n e s e n í   č. 16/2023/SK-14 

Sportovní komise Rady Jihočeského kraje  

bere na vědomí 

informace o činnosti Akademie HC České Budějovice. 
Hlasování 9/0/0 

Usnesení bylo přijato. 

 

Bod 2: Pořadatelství LODM 2024 

M. Sláma: OŠMT intenzivně pracuje na přípravě ODM.   

 

Spolupráce se sportovními svazy na propozicích (již online na webu ČOV):  

https://www.olympijskytym.cz/olympic/olympiada-deti-a-mladeze-2024/odm2024-sporty 

 

Probíhá vyjednávání o rozpočtech a příprava k uzavírání smluv se sporty – 6,2 mil. Kč (personální náklady, 

materiálně technické vybavení, cestovné, doprava, obědy pro organizátory, občerstvení pro hosty akce) Bude 

schvalovat zastupitelstvo JčK 19. 10. 2023. 

 

https://www.olympijskytym.cz/olympic/olympiada-deti-a-mladeze-2024/odm2024-sporty
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Vysoutěžená reklamní agentura na marketing ODM - 4, 2 mil. Kč. Zajištění upomínkových předmětů pro hosty 

(dárkové tašky – bloky, propisky, samolepky, deštníky, brýle) a pro děti 4 400 ks (taška, pláštěnka, láhve na 

pití, náramky, tetování, a sportovní batohy). Reklamní plachty a management brandingu - rollupy, muší křídla, 

reklamní plachty, frontwally, backwally. Tištěné propagační materiály – letáky, plakáty, brožury k akci, 

akreditační karty. Výroba a instalace orientačního a navigačního systém LODM 2024 - tabule, rozcestníky 

Billboardová a City Light kampaň, včetně polepu. 

 

Příprava VZ na ceremoniály – zahajovací, medailové, závěrečný. 

 

Organizace celkově – koleje, menzy, domovy dětí, jídelny, doprava, bezpečnost. 

 

Smlouvy o spolupořadatelství – ČB, Tábor, Hluboká n. Vlt. 

 

Doprovodný program do škol – ve spolupráci s ČOV a speciálně pro ZŠ a SŠ Jihočeského kraje připravujeme 

doprovodný program „VYDŘI TO OLYMPIJSKY!“. Bude pro žáky zábavou a zároveň je jeho cílem šíření 

povědomí o ODM a olympijských hodnotách obecně. Program mohou učitelé přidat do vyučovacích hodin  

a využít ho jako nástroj k inspirování dětí k pohybu. Nabízíme pět aktivit rozdělených do čtyř etap. Každá etapa 

trvá dva měsíce, obsahuje soutěž a škola může v každé etapě vyhrát jednu z mnoha cen - sportovní tréninky 

olympioniky, příspěvek na cestu za na ODM, hodnotné balíčky atd. Třída, která se zapojí do všech 4 etap, 

může získat navíc jednu ze tří poukázek na nákup sportovního materiálu od Alpine Pro.  

 

Tisková konference – 30.10. – představení maskota a dopr. programu na Gymnáziu Česká v ČB. 

 

Medaile – 1 550 ks – umělecké školy - návrh design, průmyslové školy– technické řešení, výroba. 

 

Očekávaná účast - přes 4 000 sportovců, 20 sportů, rozpočet 43 mil. Kč. 

 

U s n e s e n í   č. 17/2023/SK-14 

Sportovní komise Rady Jihočeského kraje  

bere na vědomí 

informace k pořadatelství LODM 2024. 
Hlasování 9/0/0 

Usnesení bylo přijato. 

 

Bod 3: Návrhy pravidel dotačních programů v oblasti sportu pro rok 2024 

M. Sláma - aktuálně k dnešnímu dni bez informací k alokacím a názvům dotačních programů. Dle OEZI je 

snaha, aby byly alokace schváleny na listopadovém zasedání ZK JčK. 

J. Fencl – vedení kraje přislíbilo v nejbližší době schůzku s předsedy zastupitelských klubů ohledně dotačních 

programů 2024. 

M. Sláma - dne 7. 6. proběhlo jednání místopředsedy SK J. Popelky s úředníky KÚ zabývající se 

administrativou dotačních programů, cílem bylo uplatnit připomínky SK a tím zefektivnit hodnocení žádostí  

o dotace. Zápis z tohoto jednání bude rozeslán společně se zápisem z dnešního jednání SK.  

J. Fencl – finanční situace kraje je velmi dobrá, není proto důvod, aby se dotační podpora na sport snižovala, 

naopak, měla by se zvýšit. 

 

U s n e s e n í   č. 18/2023/SK-14 

Sportovní komise Rady Jihočeského kraje  

doporučuje 

Mgr. Pavlu Klímovi, náměstkovi hejtmana kraje, podpořit navýšení výše dotací v oblasti sportu pro rok 2024. 
Hlasování 9/0/0 

Usnesení bylo přijato. 

 

U s n e s e n í   č. 19/2023/SK-14 

Sportovní komise Rady Jihočeského kraje  

doporučuje  
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Mgr. Pavlu Klímovi, náměstkovi hejtmana kraje, podpořit znovuzavedení zrušených dotačních titulů z roku 

2022 v oblasti sportu pro rok 2024. 

Hlasování 9/0/0 

Usnesení bylo přijato. 

 
Bod 4: Kontrolní činnost vybraných projektů v rámci dotačních titulů z oblasti sportu v roce 2023 

Členové SK podali informace o svých návštěvách letošních sportovních akcí. 

M. Sláma – většina sportovních akcí již proběhla. 

 

U s n e s e n í   č. 20/2023/SK-14 

Sportovní komise Rady Jihočeského kraje  

bere na vědomí 

informace o kontrolní činnosti vybraných projektů v rámci dotačních titulů z oblasti sportu v roce 2023. 
Hlasování 9/0/0 

Usnesení bylo přijato. 

 

Bod 5: Různé 

J. Fencl – 9. 10. se bude z iniciativy poslankyně P. Pivoňky Vaňkové konat seminář na SKP ČB 

s místopředsedou NSA Romanem Brandýsem k dalšímu ročníku dotací NSA, přihlašovací formulář – u SKP 

ČB či u P. Pivoňky Vaňkové. 

M. Sláma – ve spojitosti s dotačními výzvami NSA nabízí všem žadatelům o dotaci pomoc ve formě poskytnutí 

dobrozdání kraje, tj. případné souhlasné usnesení rady kraje je ohodnoceno 5 body; žadatelé se na něj mohou 

obracet do poloviny října. 

 

J. Fencl – poukázal na problém - SKP ČB využívá státní majetek, udržitelnost každého projektu NSA je 10 let, 

ale podle zákona o hospodaření se státním majetkem mohou organizace uzavřít nájemní smlouvu na max. 8 

let. 

Z. Sýkora – vznese tento námět u NSA jakožto člen poradního týmu. 

 

Na podnět J. Popelky rozešle M. Sláma všem členům SK aktuality od OINF ohledně elektronického podávání 

žádostí o dotaci. – Dle vyjádření OINF stále přetrvává problém s podáváním žádostí na MAC OS. Z celkového 

počtu cca 3000 tis. podaných žádostí o dotaci KÚ JČK bylo pouze 5 žádostí na tomto zařízení. OINF 

doporučuje vyplnit žádost na MAC a následný podpis na přenosném nosiči a podepsat přes PC.  

 

M. Janovský – pozval členy SK na basketbalovou ligu do Písku 8.10. 

 

Příští zasedání komise se bude konat 14. 11. a 19. 12. 2023 od 14:00 hod. na KÚ. Pozvánky budou včas 

rozeslány. 

 

 
Předseda poděkoval přítomným za účast na jednání, které bylo ukončeno v 15:15 hod.  
 
 
Zapsala: Petra Schinková 

Ověřil:      Bc. Zbyněk Sýkora, MBA 


